
 

 
 
AMENDEMENT LID Krüse (PVDI),  Meiland 
(NZLokaal), Knapp (VVD),  Mooij (CDA) over het ‘on 
hold’ zetten bouw Atrium Noordwijk. 
 
De gemeenteraad van Noordwijk; in vergadering bijeen op 5 november 2024 
 

Wijzigt het besluit onder beslispunt II bijhorend bij het raadsvoorstel 
programmabegroting 2025-2028 (762738) 

Voorgesteld besluit: 

II. Het in de Programmabegroting 2025-2028 opgenomen investeringsplan vast 
te stellen 

Te wijzigen in: 

Nieuw Besluit:  

II. Het in de Programmabegroting 2025-2028 opgenomen investeringsplan vast 
te stellen 

De volgende voetnoot toe te voegen aan programma 1 binnen het investeringsplan:  

1. Geen uitvoering geven aan kostenpost inclusief voorbereidingskrediet van 
(ver)bouw Atrium Noordwijk (totale bedrag van € 2.006.000) totdat;  

Een raads-brede commissie is georganiseerd in Q1 2025 waarin duidelijkheid 
wordt verschaft en de volgende zaken aan bod komen: 

 Een gedetailleerd, concreet en onderbouwd plan met begroting te 
presenteren voor de bebouwing van de binnentuin tot een 
multifunctionele raadszaal met daarbij een uitsplitsing in kosten 
tussen enkel sec een raadszaal en alle andere zaken zoals 
verplaatsing KCC, herinrichting KCC en verplaatsing griffie enz. 
Waarbij voor de raadszaal wordt uitgegaan van minimale investeringen 
voor de benodigde functionaliteit. 

 Een gedetailleerd, concreet en onderbouwd plan met begroting te 
presenteren voor de verbouwingskosten tot een multifunctionele 
raadszaal in Noordwijkerhout? Hierbij uitgaand van minimale 
investeringen voor de benodigde functionaliteit. 



 

 Inzicht te geven in de toekomstige 
exploitatiekosten van de nieuwe multifunctionele raadszaal in de 
binnentuin en de exploitatiekosten van de raadszaal in het 
gemeentekantoor van Noordwijkerhout? 
 

 Te onderzoeken hoe bij de huidige functies en werkzaamheden voor de 
betrokken medewerkers ondergebracht kunnen worden in het 
gemeentehuis te Noordwijk. Of en hoelang dit nog in gemeentekantoor 
Noordwijkerhout en Duinwetering ondergebracht moet worden; 

 Te onderzoeken of het afstoten van het gemeentekantoor in 
Noordwijkerhout aan derden, gezien de monumentale status van het 
gemeentehuis, een realistische optie is met het oog op toekomstige 
exploitatielasten. 

Toelichting: 

In 2021 de raad heeft ingestemd met het amendement voor de bebouwing van de 
binnentuin tot een multifunctionele raadszaal in het gemeentehuis in Noordwijk. 
Na ruim 3,5 jaar is er nog geen start gemaakt met deze bebouwing en er is nog geen 
concreet plan aan de raad is gepresenteerd. 

Tijdens de behandeling van de perspectiefnota werd is een amendement om de nieuw 
te bouwen Atrium in Noordwijk op de bezuinigingslijst te plaatsen, met grote 
meerderheid aangenomen. Doordat de geamendeerde perspectiefnota niet werd 
aangenomen, is het amendement van toen niet meer van toepassing. 

Op 22 oktober is er een stand van zaken over “een multifunctionele raadszaal 
gemeentehuis Noordwijk” werd gepresenteerd, maar daar werden appels en peren met 
elkaar vergeleken. Hierbij zijn ook vragen beantwoord met betrekking tot het verbouwen 
van het Atrium in Noordwijkerhout tot functionele raadzaal. Dit was slecht onderbouwd. 

De komende jaren worden er vele miljoenen bezuinigd. Toekomstige bezuinigingen die 
impact zullen hebben op de welvaart en het welzijn van onze inwoners. We zijn er ons 
zeer van bewust dat investeren in een project waar onze inwoners weinig tot geen profijt 
van hebben in een tijd van bezuinigingen kan worden ervaren als onrechtvaardig. Des te 
belangrijker om binnen het bovengenoemde kader alle feiten en cijfers m.b.t. kosten en 
of besparingen t.a.v. raadszaal en onderkomen van het ambtenarenapparaat op tafel te 
krijgen om hierin een zorgvuldig besluit te kunnen nemen. Voor nu vinden wij het 
verstandiger om het project ‘on hold’ te zetten.  

Conclusie: een optelsom van vraagtekens en onduidelijkheid. Wij zien graag dat er 
gedegen onderzoek wordt gedaan naar de aspecten genoemd bij het nieuwe besluit en 
dat dit gepresenteerd wordt aan de raad en inwoners, zodat er een zorgvuldige afweging 
gemaakt kan worden. 



 

 

Ondertekend door:  

Partij van de Inwoners   Nzlokaal  VVD   CDA 

Ivar  Krüse   Karin Meiland  Knapp   De Mooij 


